

APCT 2022

2022 Asia-Pacific Computer Technologies Conference



Call for Papers



Welcome to APCT 2022

Wuhan, China / January 7-9, 2022

APCT 2022 will be held in Wuhan, China on January 7-9, 2022, co-located with 2022 the 6th International Conference on Management Engineering, Software Engineering and Service Sciences (ICMSS 2022). It focuses on all technical and practical aspects of computer technologies. The goal of this conference is to bring together researchers and practitioners from academia and industry to focus on computer technologies.

Publication



After reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation, will be published into Conference Publishing Services (CPS), which will be included in

IEEE Xplore, and indexed by Ei Compendex, Scopus, etc.

Call for Papers

- Track 1: Software Engineering
- Track 2: Computer Applications
- Track 3: Computational Intelligence & AI Techniques
- Track 4: Smart Production

For more topics, please visit: <http://www.apct.net/cfp.html>

SUBMISSION GUIDELINE

Electronic Submission System (.pdf)

- 1) Abstract Submission:
Only for presenting, without publication
- 2) Paper Submission:
Publishing paper and presenting it at conference
- 3) Official language in APCT is English
- 4) Submission Deadline: **Nov. 20, 2021**

CONTACT US

Conference Secretary: Ms. Ailee Ding

Email: apctconf@163.com

Phone: +86-1325811117

WeChat No. : asr2020217



APCT 2022

2022年亚太计算机技术会议



火热征稿中



APCT 2022 会议简介

中国武汉 / 2022年1月7-9日

2022年亚太计算机技术会议(APCT 2022)定于2022年1月7-9日在湖北武汉召开。APCT 2022会议将紧密软件工程, 计算机应用, 计算智能和人工智能技术等展开技术交流。本次大会将为参与者提供一个对外交流与展示的平台, 为学术机构、企业和个人研究、战略规划和职业发展等提供有用的资源、信息和建议, 并为参会人员提供与杰出的各国专家进行交流的机会。

出版和检索说明



经过严格的审查, 所有被会议录用的论文, 将被由Conference Publishing Services(CPS)出版为会议论文集, 并在IEEE Xplore中上线, 并被Ei Compendex和Scopus检索。

注册说明

被录用的文章需在规定日期前完成注册, 每篇文章要求至少有一个作者注册, 录用通知里将附有详细的注册指导步骤。

征稿主题

- 软件工程
- 计算机应用
- 计算智能
- 人工智能技术

想了解更多主题, 请点击访问: <http://www.apct.net/cfp.html>

投稿须知

投稿系统链接, 点此可在线投稿 (.pdf)

- 1) 摘要投稿:
作者受邀参与会议并为文章作报告, 但不出版文章
- 2) 全文投稿:
作者受邀参与会议并为文章作报告且文章出版
- 3) 会议只接受英文稿件
- 4) 征稿截止日期: 2021年11月20日

联系方式

会议负责人: 丁老师

邮箱: apctconf@163.com

电话: +86-13258111117

微信号: +86-13258111117

